
Aan de Commissie Beheer Gemeente Haarlem 
 
Geachte mevrouw Sterenberg, 
 
Graag zou ik de overlast van hout stook binnen onze gemeente onder de aandacht willen brengen aan 
uw commissie d.m.v. van de documenten in de bijlagen van deze mail. 
 
Met grote regelmaat moet ik mijn ramen en deuren sluiten vanwege rookoverlast van hout stook in mijn 
woonomgeving.   Ik woon met veel plezier aan de Prins Mauritlsaan op de achtste etage van een 
appartementsgebouw.   
De wijk is een mooie groene wijk met een overvloed aan één gezinswoningen met openhaarden en 
tuinen.  Echter zodra de avond invalt begint de vaak de ellende.  Dan gaat de open haard, de vuurkorf of 
de bbq aan.  Mijn appartement is op het zuidwesten dus u begrijpt een ideale positie voor blootstelling 
aan de opstijgende rookdampen.  
 
Aan de gevaren voor de gezondheid door blootstelling aan de uitstoot van hout stook wordt vaak geen 
aandacht geschonken terwijl deze de volksgezondheid ernstig schaadt.  Wel wordt er voortdurend 
aandacht geschonken aan de uitstoot van het autoverkeer, ook binnen de gemeente Haarlem. Ik hoor 
echter niets van de gemeente over de overlast van Hout Stook. 
 
Tot mijn grote verbazing las ik in het Haarlems Dagblad enige weken geleden een artikel over een 
ondernemer in Haarlem, inclusief foto waarop deze man met hout pellets in zijn hand erop stond,   die 
met trots aankondigede dat hij overstapte van gas naar het stoken van houtpellets. Hij zou met deze 
overstap naar hout stook goedkoper zijn.  Ook vindt hij dat hij door overstap naar hout ook nog eens 
groen bezig zou zijn.  
 
M.i. heeft de gemeente Haarlem de plicht om het milieu en de gezondheid van haar inwoners te 
beschermen. De gemeente Amersfoort heeft al een stap gezet.  Gaat de gemeente Haarlem dit goede 
voorbeeld volgen? 
 

1. Gaat de gemeente Haarlem en met name uw commissie doen aan de bescherming van zijn 
inwoners tegen de schadelijke gevolgen en overlast van hout stook?  Zo ja, welke maatregelen 
worden er genomen en op welke termijn?  

2. Gaat de gemeente, in anticipatie van de EU-regelgeving alvast stappen ondernemen om de 
uitstoot van hout stook te reguleren?   Zo ja wanneer?   

 
 
Ik verneem graag van u.  
 
Met vriendelijke groet, 
 
Marja Tilon 
 
 
 
 
 
 


